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Определение работоспособности измерительных линий узлов измерений расхода газа на основе 
анализа измеряемых параметров 

 
Описан подход к оперативному поиску причин нарушения условий измерений на узлах измерений расхода 

газа, на которых применяется метод переменного перепада давления, с целью сокращения рисков 
недостоверного учета энергоносителей. Представлен вариант анализа мгновенных значений параметров узлов 
измерений газа с целью установления и сигнализации о начале недостоверного учета (в реальном времени), а 
также установления соответствующего периода (по ретроспективным данным).  
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Bugutsky I.V., Degtyarev S.V. Determination of the performance of measuring lines of gas flow measurement units 
based on the analysis of measured parameters 
 
The article describes an approach to the prompt search for causes of violation of measurement conditions at gas flow 
measurement units, where the variable pressure drop method is used, in order to reduce the risks of unreliable energy 
carrier metering. A variant of the analysis of instantaneous values of gas measurement unit parameters is presented in 
order to establish and signal the beginning of unreliable metering (in real time), as well as to establish the 
corresponding period (based on retrospective data). 
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